
 
 
Art. 42 vragen – Leerlingenvervoer 
 
Inleiding 

Vanaf 2018 is er een samenwerkingsverband met Stichtse Vecht , Oudewater en Ronde Venen 

geregeld voor het Leerlingenvervoer. In september 2022 heeft INWONERSBELANGEN vragen gesteld 

of er ook in de gemeente Woerden problemen zijn met het leerlingenvervoer. 

Op sociale media is er nu weer het nodige te doen over leerlingenvervoer. Ook dat het 

leerlingenvervoer in Woerden problemen heeft. Kwetsbare kinderen uit onze gemeente zouden nu 

met een touringcar naar school gaan. Zie ook nos.nl/r/558083: “Ook leerlingenvervoer in Woerden in 

de problemen: kwetsbare kinderen moeten met touringcar naar school” 

 

Bovenstaande is een zeer ongewenste situatie. Het kan zeer stressvolle situaties opleveren. Zeker bij 

de kwetsbare leerlingen die vervoerd worden. 

Inwonersbelangen heeft naar aanleiding hiervan een aantal vragen. 
1. Klopt dat de gemeente Woerden een fout heeft gemaakt bij de aanbesteding? 
2. Indien ja, wanneer wordt deze fout hersteld? 
3. Indien ja, wat was de oorzaak van deze omissie ? 
4. Is er interbestuurlijk overleg hierover met de andere gemeenten in dit 

samenwerkingsverband? 
5. Het beeld is dat de communicatie vanuit de gemeente te wensen over laat. Deelt het college 

dit? En zo ja, wat is daar de oorzaak van? 
6. Hoe kan de gemeente /organisatie in de toekomst ervoor zorgen dat dit soort fouten niet 

meer voorkomen? 
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